
Porten til Vesterhavet 
 

Til Udvalget for Landdistrikter og øer 

Idet jeg takker for foretræde for udvalget, samt efterfølgende svar fra minister  

Kirsten Brosbøll og Sven Kofoed-Hansen, har jeg følgende kommentar: 

 

Jeg syntes ikke, at det fremgår tydeligt af svaret, om man vil arbejde målrettet – og 

gerne hurtigt- for at nedsætte behandlingstiderne i NST og Miljøklagenævnet. 

Som jeg har påpeget, er det en demokratisk ret at gøre indsigelse, men en hvilken 

som helst indsigelse, mere eller mindre velargumenteret kan underminere et 

projekt som ”Porten til Vesterhavet”, ganske enkelt på grund af de lange 

behandlingstider hos NST og Miljøklagenævn. 

Det er min oplevelse, at dette faktum bruges bevidst og strategisk af visse 

interesseorganisationer, der uanset om de får medhold eller ej, lykkes med, at 

forhindre gode udviklingsprojekter som det såkaldte ”udkants Danmark” har så 

hårdt brug for. 

Med venlig hilsen 

Suzi Elena Apelgren 

Projektleder for Fremtidens Superstrand og Mikrodestination Bork Havn 

Ringkøbing-Skjern kommune   
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